
 

 

 

Valga Linnavolikogu kultuuri- ja hariduskomisjoni töö aruanne 

november 2013 – september 2017 

 

Istuva linnavolikogu volituste ajal on kultuuri- ja hariduskomisjon töötanud kahes koosseisus:  

1. novembrist 2013. a.  – novembrini 2015 2011. a. komisjoni liikmed Julia Belova, Laur 

Speek, Milvi Karuse, Jelena Jallai, Maila Rajamets, komisjoni esimees Tarmo Post 

2. märts 2016.a. – september 2017.a. komisjoni liikmed Julia Belova, Milvi Karuse, Laur 

Speek, Jelena Jallai, Maila Rajamets, komisjoni esimees Meelis Kattai.  

Läbi on viidud 28 komisjoni koosolekut, neist 1 koosolek ühiselt sotsiaal- ja 

tervishoiukomisjoniga.  

Komisjoni koosolekute päevakorras on olnud arutusel eelkõige volikogu istungite määruste ja 

otsuste eelnõudega seonduvad küsimused, aga ka paljud teised teemad linna haridus-, 

kultuuri- ja spordielu valdkonnas. Kõige enam on vaagitud linna haridusküsimusi, sealhulgas 

pole vähemtähtsad olnud spordi- ja noorsootöö probleemid. Olulisel kohal on olnud ka linna 

aastaeelarvete arutelud ja läbivaatamised. Esile võib tuua siiski Valga Priimetsa Kooli 

ümberkujundamisega seonduvad muutused. 

 

Komisjoni koosolekutel on arutatud ka linna koolide ja lasteaedade olukorda ja tegevust, seda 

eelkõige nende arengukavasid läbi töötades.  

Palju on arutatud spordi- ja noorsooteemasid, diskussioone on olnud Valga Sport ja Valga 

Avatud Noortekeskuse tegevuse ümberkorraldamises. Vähem tähelepanu on saanud 

kultuuriteemad. 

Veelkord olulisemad punktid selle perioodi jooksul: 

 

 Valga Muuseumi ülevõtmine Kultuuriministeeriumilt; 

 spordi- ja noorsootöö vanemspetsialisti ametikoha loomine LV struktuuris; 

 pedagoogide töötasustamise aluste muutmine; 

 linna ja allasutuste arengukavade arutelud; 

 Valga Vene Gümnaasiumi tegevuse ümberkorraldamine ja nime muutmine Valga 

Priimetsa kooliks ja selle renoveerimine ning ümberpaigutamine Vabaduse tänavale; 

 sporditöö- ja tegevuse ümberkorraldamise arutelud: 

 

Kõik komisjoni liikmed on teemade arutamisel  kaasa rääkinud.  Komisjoni koosolekutel 

osalemine on olnud aktiivne, kui osaleda pole olnud võimalik, on kasutatud elektroonilist 

osalemist, ehk saadetud päevakorra punktide kohta arvamused e-posti teel.  

 



 

 

Meelis Kattai 

Kultuuri- ja hariduskomisjoni esimees 

 


